



To whom it may concern

AUTHORIZATION FOR SALE

Modena, October 01st, 2012

We, ATA S.r.l., Manufacturer of Tow Tractors and airport equipments, based in Modena, Via Delle Suore 305, trusts to the company DKJet Aircraft Ground Support Equipment, based in 346800, Russian Federation, Rostov Region, Myasnikovski district, 1st km. of the Road Rostov – Novoshakhtinsk, area 4/11, office 3a to sell and promote our products and the related spare parts in Russian Federation, Ukraine, Belarus, Uzbekistan, Armenia, Kyrgyzstan, Turkmenistan, Khazakstan. DKJet company is an exclusive representative of ATA S.r.l. in Russia, having all the entrusted rights for the period of 12 month from today up to October 1st, 2013.

A.T.A. srl
Via delle Suore, 305
41122 MODENA
C.F. e P.I. 00180350365



По месту требования

**ПИСЬМО О ПРЕДСТАВЛЕНИИ
ИНТЕРЕСОВ**

Модена, 1 октября 2012 г.

Компания ATA S.r.l., производитель тягачей аэродромных и аэродромного оборудования, расположенная по адресу Модена, Виа Делле Суоре, 305, доверяет компании ООО «ДКДжет», расположенной по адресу: 346800, Россия, Ростовская область, Мясниковский район, 1-й км автодороги Ростов - Новошахтинск, участок № 4/11, офис 3а продавать и продвигать свою продукцию и соответствующие запасные части на территории Российской Федерации, в Украине, Белоруссии, Узбекистане, Армении, Киргизстане, Туркменистане, Казахстане. ООО «ДКДжет» является эксклюзивным представителем ATA S.r.l. в России, обладающим всеми доверенными правами, сроком на 12 месяцев с настоящего дня и до 1 октября 2013 г.

A.T.A. srl
Via delle Suore, 305
41122 MODENA
C.F. e P.I. 00180350365

